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Närvarande: Mathias Lennartsson, Bo Melvås, Anders Glemfelt, Sauli Hakkarainen, 
Linda Claesson, Sebastian Andersson, Emil Larsson 

 

1. Mötet öppnas 
 

2. Genomgång av föregående protokoll 
 Plexiskivor ska sättas upp, Mathias ansvarar 
 Flytt av maskiner är en pågående process, Sebastian ansvarar 
 Herrarnas omklädningsrum i gymmet är varmare än damernas, Emil kommer 

kolla över det.  
 Röda omklädningsrummet är åtgärdat. 

 
3. Ekonomi 
 Ekonomin är fortsatt god. 

 
4. Årsmöte 
 Årsmötet är den 18 april. 
 Kallelse ska skickas ut till föreningarna i början av mars av Linda. Varje förening 

ska utse ombud som ska delta på årsmötet.  
 Vi inleder med mat 18.30 och årsmötet börjar 19.00.  
 Smörgåstårta, kaffe, the, dricka, kaka. Linda beställer från Mörlanda Livs, Sauli 

hämtar.  
 Anders fixar årsberättelse och långsiktig verksamhetsplan samt stämmer av med 

revisorerna. 
 Sauli skriver verksamhetsberättelse. 

 
5. Uthyrning 
 Vi har en del bokningar på helger framöver. Information finns på hemsidan.  
 Återkommande bokningar på kvällar och helger är i full fart. 
 Under tidigare uthyrning har en dörr sparkats sönder. Den är nu lagad och 

kostnaden faktureras den som gjort det.  
 



6. Gym 
 Gästträning. Det kommer in betalning för det månadsvis. Svårt att veta om alla 

som går enstaka gång betalar, men vi väljer att lita på att man betalar utifrån eget 
ansvar.  Ska vi ha kvar möjligheten till gästträning med swishbetalning? Styrelsen 
beslutar att möjligheten ska kvarstå.  

 Fråga har uppkommit kring kamerabevakning i trappan upp till gymmet för att vi 
ska ha koll på vilka som besöker gymmet då vi har ett obemannat gym. Mathias 
kommer undersöka vad det skulle innebära och kosta.  

 Ändring i avtalet gällande antidopning kommer göras framöver. Detta tas bort: 
”Jag medger att på utsatt dag och tid efter att jag anmodats härom ställa upp på 
dopningskontroll på Cedern. Kontroll och analys av provet ska vara kostnadsfria 
för mig.” I samband med detta har föreningen gett tillstånd till polisen att göra 
oanmälda kontroller i gymmet.  

 Önskemål om ePassi har inkommit. Epassi tar ut en kostnad på 10% exklusive 
moms och förbehållet är att alla som nyttjar friskvården ska betala samma 
kostnad oavsett om man nyttjar ePassi eller inte. Det innebär att Allhallen får 
minskad intäkt för gymmet för de som betalar via ePassi. Styrelsens beslut är att 
vi i dagsläget inte erbjuder ePassi.  

 Armaturer i gymmet och på läktarna. Det är svårt att få tag i nya lysrör till 
befintliga armaturer. Det går att bygga om armaturen men kostnaden blir troligen 
högre än nyinköp. Behöver vi byta armaturer så ska vi sätta in ny led-armaturer. 
Sauli ansvarar för att undersöka vad som behövs och vad det skulle kosta.  

 ATM (crosstrainer) krånglar en del, service kommer bokas in av Sauli.  
7. Pumphuset 
 Det är dåligt vattenflöde. Det är lite luft i hydroforpumpen vilket gör att den slår till 

och från ofta. Bo kommer fylla på luft för att åtgärda det. Vi ska även undersöka 
om det går att sätta till en ventil som löser det med mer automatik. Det kommer 
köpas en ny värmare för frostskydd i pumphuset.  

8. Övrigt 
 Inga övriga punkter 
9. Nästa möte, vi träffas kl 18.00 den 18 april i Allhallen 

 


